
Základná škola s materskou školou, Školská 1570, 962 05 Hriňová

Zápisnica zo zasadnutia Žiackeho
parlamentu

Dátum zasadnutia: 23.11.2023

Prítomní:

● Mgr. Sláva Žilková
● Natália Gondášová 4.A
● Laura Valigurová 5.A
● Patrik Melicher 5.C

● Nela Lalíková 6.A
● Sebastián Lipták 6.B
● Frida Kulichová 7.A
● Martina Gondová 7.B
● Nina Uhrinová 8.A
● Kristína Sujová 8.B
● Jozef Michálik 9.A
● Adam Renčko 9.B

Neprítomní:

● Samuel Dobiáš 4.B
● Karolína Sujová 5.B

Program zasadnutia:

1) Úvodné slovo p. učiteľky Mgr. Slávky Žilkovej
2) Vyhodnotenie akcií z minulého mesiaca
3) Plán pripravovaných akcií na December
4) Diskusia a prednesenie návrhov
5) Schválenie pripravovaných akcií
6) Záver



Základná škola s materskou školou, Školská 1570, 962 05 Hriňová

Priebeh zasadnutia:

1) Mgr. Sláva Žilková privítala všetkých členov ŽP a požiadala ich o úzku
spoluprácu so zamestnancami a vyučujúcimi našej školy.

2) Na úvod stretnutia boli žiaci vyzvaní, aby sa vyjadrili k realizácii
medovníkového mesta. Prehliadka má začať od 1.12.2023 až do konania
Vianočných trhov. Žiakom sa práca s medovníkovým cestom páčila. Sami
zhodnotili, že tvarovať konkrétne budovy a stavby je veľmi náročné.

3) Mgr. Sláva Žilková nám predniesla plán pripravovaných akcií na mesiac
december.

05.12. – Vianočný program pre Jednotu dôchodcov
Prípravu programu si zobrala na starosť Mgr. Sláva Žilková. Program mal byť
doplnený o Betlehemstvo.

06.12.2023 - Mikuláš
Táto úloha bola zverená, žiakom deviateho ročníka.

19. a 20.12.2023 - program pre domovy dôchodcov v Hriňovej
V obidvoch domovoch bude využitý program z 5.12.2023

Vianočné potešenie
21.12.2023 - Vianočné trhy

Členovia ŽP boli poverení informovať svojich spolužiakov
o plánovaných akciách počas triednických hodín

4) Diskusia:
diskutovali sme o realizácii vianočných trhov, akou formou sa budú
realizovať a čo všetko na nich môžu žiaci ponúkať
témou diskusie boli aj krabičky - vianočné potešenie, čo v nich
môže alebo nemôže byť a prečo
žiaci deviateho ročníka si rozdelili úlohy a zabezpečili kostýmy

5) Členovia ŽP súhlasili a schválili pripravované akcie na mesiac september
6) Mgr. Sláva Žilková poďakovala prítomným za ich účasť a aktívnu

spoluprácu na prvom stretnutí a zasadnutie ukončila

Zapísal: Jozef Michálik

Skontrolovala: Mgr. Sláva Žilková


